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Veřejné zasedání č. 17 

konané dne 24. 3. 2016 

na Úřadě městyse Liteň 

 

Přítomni: Miroslav Slanec, Rudolf Fiřt, Šárka Marcínová, Ing. Jiří Vodička, Jiří Hrách, Filip 
Kaštánek, Miloslav Kliment 

Omluveni:  Ing. Miroslav Horák, Jan Havelka  Neomluveni: 0   Hosté:  

 

Program: 

1) Zahájení 
2) Zvolení zapisovatele 
3) Zvolení ověřovatelů 
4) Kontrola zápisu č. 16 
5) Podnájemní smlouva Naše základní škola, z.ú. 
6) Žádost MŠ Liteň o převod kladného hospodářského výsledku 
7) Oznámení ředitelky MŠ Liteň 
8) Schválení pronájmu pozemku části parcely p.č. 373 
9) Schvalování rozpočtových opatření starostou a místostarostou 
10) Schválení ceníku služeb 
11) Povodňová komise 
12) Informace z kontroly Finančního výboru 
13) Neaktuální informace na webových stránkách 
14) Projednání havárie ČOV 
15) Zveřejňování nahrávek ze zasedání zastupitelstva 
16) Změna v Jednacím řádu zastupitelstva 
17) Podání reklamace na vodorovné značení 
18) Projednání kontroly škola a školka 
19) Nákup prezentační techniky 
20) Prodej vysokozdvižné plošiny AVIA 
21) Zefektivnění sběru komunálního odpadu 
22) Zadávání veřejných zakázek 
23) Projednání výdaje márnice 
24) Projednání výpověď Atelieru Svatopluk 
25) Odvolání člena správní rady a jmenování nového člena správní rady společnosti Atelier 

Svatopluk, o.p.s. 
26) Projednání výměna technologie vodárna Vlence 
27) Projednání odstranění vad webové stránky 
28) Zrušení pracovního místa „Investiční a stavební technik“ 
29) Založení dotační komise 
30) Založení stavební komise 
31) Diskuse 
32) Závěr 
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1) Zahájení 

Místostarostka Šárka Marcínová přivítala přítomné občany a zastupitele a zahájila Veřejné zasedání č. 
17 v 19:06 h. Místostarostka konstatovala, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno, vyhlášeno a 
vyvěšeno. Dále uvedla, že Zastupitelstvo městyse Liteň se sešlo v nadpoloviční většině - počtu 7 členů 
a je usnášení schopné. Starosta Ing. Miroslav Horák a zastupitel Jan Havelka se omluvili. 
  
Program Veřejného zasedání č. 17 byl schválen. 
 
2) Zvolení zapisovatele 
 
Místostarostka navrhla zapisovatelku Martinu Mottlovou. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7   proti: 0  zdržel se: 0 
 

Zapisovatelkou byla schválena Martina Mottlová 
 

3) Zvolení ověřovatelů 
 
Místostarostka navrhla ověřovatele zastupitele Miroslava Slance a místostarostku Šárku Marcínovou. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7    proti: 0  zdržel se: 0 
 

Ověřovateli zápisu byli schváleni zastupitel Miroslav Slanec a místostarostka Šárka Marcínová. 
 

4) Kontrola zápisu č. 16 
 
Místostarostka informovala, že zápis č. 16 byl zkontrolován a podepsán ověřovateli – zastupitelem 
Janem Havelkou a místostarostkou Šárkou Marcínovou.  
 
Zápis č. 16 byl schválen. 
 

5) Podnájemní smlouva s „Naší základní školou z.ú. 
 
Místostarostka přeložila tento bod na příští zasedání a informovala, že za cca 14 dní proběhne schůzku 
se zástupci Naší školy a zastupiteli ohledně projednání podnájemní smlouvy.  
 
6) Žádost MŠ Liteň o převod kladného hospodářského výsledku 
 
Místostarostka informovala o předloženém bodu a vyzvala k hlasování. 
 
Návrh usnesení č. 23 z 24. 3. 2016: 
Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí s převodem kladného hospodářského výsledku MŠ v Litni 

za rok 2015 v částce 29 205,84 Kč a rozdělením do rezervního fondu 20 000,- Kč a do fondu 

odměn 9 205,84 Kč 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7    proti: 0  zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 23 z 24. 3. 2016 bylo schváleno. 
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7) Oznámení ředitelky MŠ Liteň 
 
Místostarostka seznámila přítomné s rozhodnutím odchodu do důchodu současné ředitelky MŠ. Na 
základě této informace Městys Liteň vyhlásil konkurz na obsazení této funkce. 
 
Návrh usnesení č. 24 z 24. 3. 2016: 
Zastupitelstvo městyse Liteň bere na vědomí informaci ředitelky Mateřské školy Liteň, která se 

k 31. 7. 2016 vzdává funkce ředitelky MŠ.  

HLASOVÁNÍ:  pro: 7    proti: 0  zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 24 z 24. 3. 2016 bylo schváleno. 
 
8) Pronájem části pozemku p. č. 373 
 
Místostarostka seznámila přítomné s navrhovaným bodem. Záměr o pronájmu části pozemku p.č. 373 
byl řádně zveřejněn na úřední desce po dobu nejméně 15 dnů. 
 
Návrh usnesení č. 25 z 24. 3. 2016: 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje dlouhodobý pronájem na 20 let části pozemku p.č. 373 

hraničící s pozemky p. č. 377 a p. č. 378 k hranicím pozemku p.č. 376/1 v k.ú. Liteň za 

dohodnutou cenu Kč 100,-/rok S. P., za podmínky přístupu k inženýrským sítím a v případě 

změny majitele pozemku, bude smlouva o pronájmu zrušena. 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7    proti: 0  zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 25 z 24. 3. 2016 bylo schváleno. 
 
9) Schvalování rozpočtových opatření starostou 
 
Místostarostaka uvedla, že se jedná o schvalování rozpočtových opatření starostou a místostarostkou 
pro rok 2016. Zastupitel Kaštánek navrhl úpravu usnesení o "za předpokladu, že zastupitelé budou o 
změnách předem informováni". Zastupitel Vodička namítl, že 200 tis. je moc velká částka. Zastupitel 
Kaštánek upozornil, že na nových webových stránkách městyse nejsou v rozklikávacím rozpočtu 
aktuální hodnoty. Místostarostka přislíbila, že to prověří.  
 

Návrh usnesení č. 26 z 24. 3. 2016: 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje, že starosta a místostarostka městyse Liteň jsou společně 

oprávněni schvalovat rozpočtová opatření pro rok 2016 v § znění do výše 200 000,- Kč, za 

předpokladu, že zastupitelé budou o změnách informování. 

   HLASOVÁNÍ: pro: 4 (Marcínová, Slanec, Fiřt, Hrách) 
                             proti: 3 (Vodička, Kaštánek, Kliment)   
     zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 26 z 24. 3. 2016 nebylo schváleno. 
 
10) Schválení ceníku služeb 
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Místostarostka informovala, že se nejedná o nový ceník služeb, jedná se o ceník, který by měl být 
odhlasován aby mohl být zveřejněn. Zastupitel Kaštánek, navrhl, aby zastupitelstvo bylo informováno 
každé čtvrtletí, kolik městys za jaké služby přijal. Po diskusi byl tento bod přeložen na příští zasedání.  
 
11) Povodňová komise 
 
Místostarostka informovala o navržených členech Povodňové komise a vyzvala k hlasování. 
 
Návrh usnesení č. 27 z 24. 3. 2016: 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň jmenuje níže jmenované členy do povodňové komise Městyse Liteň. 

Předseda komise – Ing. Miroslav Horák 
1.zástupce předsedy – Šárka Marcínová 
2.zástupce předsedy – Jiří Hrách 
Člen – Vítězslav Novotný 
Člen – Rudolf Fiřt 
Člen – Petr Lebeda 
Člen – Petr Majtán 
Zapisovatelka – Kateřina Nožinová 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7    proti: 0  zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 27 z 24. 3. 2016 bylo schváleno. 
 
 
12) Informace z kontroly Finančního výboru 
 
 Místostarostka předala slovo zastupiteli Fiřtovi, který informoval o naplánovaných šesti kontrolách, 
které budou provedeny Finančním výborem v roce 2016. Zastupitel Ing. Vodička navrhl přidat kontrolu 
vyúčtování "asfaltů". Zastupitel Fiřt souhlasil s tímto návrhem.  
 
13) Neaktuální informace na webových stránkách 
 
Místostarostka předala slovo zastupiteli Kaštánkovi, který uvedl, že není spokojený s novými 
webovými stránkami. Není na nich zaktualizován rozklikávací rozpočet, který není umístěn na úvodní 
stránce. Zastupitel Ing. Vodička uvedl, že nejdou stáhnout některé starší zápisy z veřejných zasedání. 
Pan Čáp připomněl, že stále nejsou zveřejněny smlouvy na nových webových stránkách, dále chybí 
nahrávky ze zastupitelstva. Místostarostka požádala zastupitele i občany, pokud přijdou na chyby na 
webových stránkách, zda by ji mohli průběžně informovat. Místostarostka dále informovala o 
plánované opravě vývěsních tabulí, případně jejich výměně.  
 
Návrh usnesení č. 28 z 24. 3. 2016: 
 

I. Zastupitelstvo bere na vědomí návrh usnesení zastupitele Kaštánka o neaktuálních informacích 
na webových stránkách. 

II. Zastupitelstvo ukládá starostovi pověřit některého ze zaměstnanců úřadu jako osobu 
odpovědnou za udržování aktuálnosti uveřejněných informací na oficiálních webových 
stránkách Litně. 
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III. Zastupitelstvo ukládá starostovi požádat všechny organizace zřízené obcí o zasílání aktualit, 
fotografií z akcí a důležitých dokumentů k uveřejnění na oficiálních stránkách Litně. 

 
   HLASOVÁNÍ: pro: 4 (Vodička, Hrách, Kaštánek, Kliment) 
                             proti: 2 (Slanec, Fiřt) 
                            zdržel se: 1 ( Marcínová) 

 
Usnesení č. 28 z 24. 3. 2016 nebylo schváleno. 
 
14) Projednání havárie Čov 
 
 Místostarostka informovala, že věc byla předána právníkovi. Právník si vyžádal doplňující podklady a 
ty již byly také předány a v současné době se čeká na jeho vyjádření. Několika zastupiteli byl 
požadován termín, do kterého by se měl právník vyjádřit. Místostarostka přislíbila zastupitele 
informovat průběžně a veřejnost informovat na příštím zasedání. 
 
15) Zveřejňování nahrávek ze zasedání zastupitelstva 
 
Místostarostka uvedla bod a předala slovo zastupiteli Vodičkovi, který upozornil, že se nahrávací 
technika kupovala převážně proto, aby se nahrávalo veřejné zasedání zastupitelstva a mohlo být 
zveřejněno na webových stránkách. V diskusi se probrala otázka osobních údajů, které by se neměly 
zveřejňovat.  
 
Návrh usnesení č. 29 z 24. 3. 2016: 
 

I. Zastupitelstvo bere na vědomí návrh usnesení zastupitele ing. Vodičky o zveřejňování 

nahrávek ze zasedání zastupitelstva. 

II. Zastupitelstvo ukládá starostovi, zajistit zpřístupnění video i audio nahrávky ze 

zastupitelstva do 2 pracovních dnů od konání zasedání. Termín: okamžitě 

   HLASOVÁNÍ: pro: 4 (Vodička, Hrách, Kaštánek, Kliment) 
                              proti: 3 (Marcínová, Slanec, Fiřt)  
                             zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 29 z 24. 3. 2016 nebylo schváleno. 
 
16) Změna v jednacím řádu zastupitelstva 
 
Místostarostka zmínila, že nesouhlasí s předkládáním zpráv z činnosti na poli přenesené působnosti a 
předala slovo zastupiteli Kaštánkovi. Zastupitel Kaštánek přečetl zdůvodnění, ve kterém uvedl, že cílem 
tohoto usnesení je zlepšit informovanost zastupitelů i obyvatelstva a zlepšit řízení městyse.  
 
 
 
 
Návrh usnesení č. 30 z 24. 3. 2016: 
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I. Zastupitelstvo bere na vědomí návrh usnesení zastupitele Kaštánka o změně Jednacího řádu 
zastupitelstva. 
II. Zastupitelstvo souhlasí s rozšířením článku 7, o bod 5.5: 
"Starosta nebo jeho zástupce předloží zastupitelstvu zprávu o činnosti na poli samostatné působnosti 
městyse Liteň za období od předcházejícího zasedání zastupitelstva." 
III. Zastupitelstvo ukládá starostovi, dát tuto změnu do Jednacího řádu zastupitelstva zanést a zveřejnit 
na internetových stránkách do 31. 3. 2016. 
 
  HLASOVÁNÍ: pro: 5 (Marcínová, Vodička, Hrách, Kaštánek, Kliment) 
                             proti: 2 (Slanec, Fiřt) 
                    zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 30 z 24. 3. 2016 bylo schváleno. 
 
17) Podání reklamace na vodorovné značení 

 
Místostarostka informovala o proběhlém jednání s firmou, se kterou již reklamaci vodorovného 
značení vyřídila. 

 
18) Projednání kontroly ŠKOLA A ŠKOLKA 
 
Místostarostka předala slovo zastupiteli Vodičkovi, který informoval o provedené kontrole a přislíbil 
dodat podepsaný zápis z kontroly. Dále uvedl, že by se ředitelky školy i školky rádi účastnili 
elektronických aukcí prostřednictvím Městyse Liteň.  
 
19) Nákup prezentační techniky 
 
Místostarostka předala slovo zastupiteli Kaštánkovi, který by chtěl nákupem prezentační techniky 
zefektivnit práci zastupitelů a zlepšit informovanost obyvatel Litně.  
 
Návrh usnesení č. 31 z 24. 3. 2016: 
 
I. Zastupitelstvo bere na vědomí návrh usnesení zastupitele Kaštánka o Nákupu prezentační techniky. 
II. Zastupitelstvo souhlasí s nákupem prezentační techniky pro obec Liteň. 
III. Zastupitelstvo ukládá starostovi zorganizovat výběrové řízení na nákup prezentační techniky a 
doporučuje k tomuto účelu využít elektronické tržiště spravované Ministerstvem pro místní rozvoj do 
11. 4. 2016. 
IV. Zastupitelstvo ukládá starostovi zajistit výše uvedeným způsobem magnetickou popisovací a 
projekční tabuli včetně magnetické houby a popisovačů, kolejnicový systém pro pohyb tabule, 
projektor vhodný pro denní projekci (FULL HD, 2200ANSI min) s digitálním laserovým ukazovátkem 
včetně ovladače power pointových prezentací a zajistit jejich montáž v jednací místnosti Obecního 
úřadu včetně připojení k počítači a jiným zdrojům videa (digitální HDMI i analogové kompozitní vstupy, 
audio výstup, USB vstup) 
 
   HLASOVÁNÍ: pro: 4 (Vodička, Hrách, Kaštánek, Kliment) 
                              proti: 3 (Marcínová, Slanec, Fiřt)   
                     zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 31 z 24. 3. 2016 nebylo schváleno. 
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20) Prodej vysokozdvižné plošiny AVIA 
 
Místostarostka informovala, že nesouhlasí s prodejem plošiny a navrhla, že by se mohla předat do 
konce roku na starost hasičům. Zastupitel Hrách uvedl, že se bude rozhodovat zda by zůstala v 
hospodářské činnosti obce nebo ne. Někteří ze zastupitelů, přesto vyjádřili názor, že je plošina 
prodělečná a bylo by nejlepší ji prodat. Po diskusi se zastupitelé dohodli odložit bod na příští zasedání, 
kdy zastupitel Hrách předloží plán provozu plošiny do konce roku. 
  
21) Zefektivnění sběru komunálního odpadu 
 
Místostarostka uvedla bod a předala slovo zastupiteli Kaštánkovi, který by chtěl zefektivnit  třídění 
odpadu, zkulturnit místa s kontejnery a motivovat občany k třídění odpadu. Místostarostka uvedla, že 
by nebyla proti, ale nesouhlasí se zněním návrhu usnesení.  
 
Návrh usnesení č. 32 z 24. 3. 2016: 
 
I. Zastupitelstvo bere na vědomí návrh usnesení zastupitele Kaštánka o Zefektivnění sběru 
komunálního odpadu. 
II. Zastupitelstvo souhlasí se zorganizováním elektronické aukce na výběr nejlevnějšího dodavatele 
sběru odpadu s diferencováním a cenovým rozlišením množství odpadů jednotlivých domácností, s 
vybudováním nových hezčích míst pro sběr tříděného odpadu, podat žádost o dotaci prostřednictvím 
zpracovatele rozvojového plánu pana Janáka, vypracovat návrh, případně projekt na tato sběrná 
místa. 
III. Zastupitelstvo ukládá starostovi realizovat návrh usnesení do 30.4.2016. 
IV. Zastupitelstvo ukládá starostovi, aby zastupitele o průběhu informoval na týdenní bázi všechny 
zastupitele emailem a zaslal na jejich e-mailové adresy zprávy o přípravných pracech. 

 
   HLASOVÁNÍ: pro: 3 (Vodička, Kaštánek, Kliment) 
                              proti: 0    
                     zdržel se: 4 (Marcínová, Slanec, Fiřt, Hrách) 

 
Usnesení č. 32 z 24. 3. 2016 nebylo schváleno. 
 
22) Zadávání veřejných zakázek 
 
Místostarostka předala slovo zastupiteli Kaštánkovi, který přečetl zdůvodnění, proč by bylo výhodné a 
efektivní zadávání veřejných zakázek přes elektronické tržiště, které je plně hrazené Ministerstvem pro 
místní rozvoj. Místostarostka připomněla, že by se tím znevýhodnili místní podnikatelé, kteří se přes 
elektronické tržiště nepřihlásí. Po diskusi se zastupitelé domluvili na termínu 13.4. do kdy bude Městys 
Liteň zaevidován do el. tržiště, aby se mohl tento způsob vyzkoušet. 
 

Návrh usnesení č. 33 z 24. 3. 2016: 
 
I. Zastupitelstvo bere na vědomí návrh usnesení zastupitele Kaštánka o zadávání veřejných 
zakázek. 
II. Zastupitelstvo souhlasí se zavedením povinnosti pro Úřad městyse Liteň od 1. 4. 
2016 veškeré veřejné zakázky malého rozsahu (např. nákupy zboží, objednávky služeb) které 
jsou mimo režim zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách zadávat na certifikovaném 
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elektronickém tržišti Gemin. Z této povinnosti jsou vyjmuty veřejné zakázky malého rozsahu 
s jednorázovým plněním, jejichž hodnota v daném roce nepřesahuje 10.000,- Kč bez DPH a 
veřejné zakázky malého rozsahu na dobu neurčitou, jejichž předpokládaná hodnota za 48 
měsíců nepřesáhne 50.000,- Kč bez DPH. 
III. Zastupitelstvo ukládá starostovi, zajistit registraci zadavatele na elektronickém tržišti Gemin 
(odeslání registračního formuláře prostřednictvím datové schránky) a zajištění proškolení 
min. dvou zaměstnanců úřadu tak, aby Úřadu městyse Liteň byl připraven od 1.4.2016 
zadávat veřejné zakázky malého rozsahu na elektronickém tržišti Gemin na stávající 
výpočetní technice Úřadu městyse Liteň.  

 
   HLASOVÁNÍ: pro: 3 (Vodička, Kaštánek, Kliment) 
                              proti: 3 (Marcínová, Slanec, Fiřt)   
                     zdržel se: 1 (Hrách) 

 
Usnesení č. 33 z 24. 3. 2016 nebylo schváleno. 
 
23) Projednání výdaje márnice 
 
Místostarostka předala slovo zastupiteli Kaštánkovi, který informoval, že se do hřbitova investovalo z 
rozpočtu za posledních 5 let cca 700 tis. a tyto výdaje nikde nevidí. Místostarostka informovala, že je 
"domeček" církevní majetek na který měl městys uzavřenou nájemní smlouvu do roku 2013 s nízkým  
nájmem, ale povinností investovat 18 tis. ročně do oprav. Místostarostka dále informovala, že probíhá 
jednání s církví o kterém bude zastupitele informovat. Zastupitel Kaštánek požádal o dodatečnou 
informaci, kolik se proinvestovalo do domečku za posledních 7 let.  
 
24) Projednání výpověď Atelieru Svatopluk 
 
Místostarostka informovala, že Městys Liteň obdržel vyjádření právničky Ateliéru Svatopluk, o.p.s. , 
podle které výpověď není platná. Dále informovala, že požádala právníka městyse o vyjádření. Právník 
odpověděl, že smlouva se řídí Novým občanským zákoníkem, ale bohužel nedokáže sám říci, jak by 
soud rozhodl. Místostarostka poté předala slovo zastupiteli Kaštánkovi. Proběhla diskuse o 
nefunkčnosti správní a dozorčí rady, o činnosti ředitele Ateliéru Svatopluk, o.p.s. a o společnosti 
Digitus.  Zastupitel Kaštánek přešel na bod 25)  
 
25) Odvolání člena správní rady a jemnování nového člena správní rady společnosti Atelier Svatopluk, 
o.p.s. 
 
Zastupitel Kaštánek volně přešel k dalšímu bodu a uvedl, že není usnášení schopná správní rada, která 
má pouze jednoho člena. Navrhl odvolat člena správní rady a jmenovat nového člena, pana Čecha. 
Dále doporučil vyžádat si předběžné opatření soudu a jmenovat nového ředitele Ateliéru Svatopluk. 
Po diskusi se zastupitelé dohodli na svolání Mimořádného veřejného zasedání za 14 dní, týkajícího se 
Ateliéru Svatopluk, kde by měli být přítomni všichni zúčastnění včetně zástupce společnosti Digitus a 
člena správní rady .  
 
 
 
 
26) Projednání výměna technologie vodárny Vlence 
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Místostarostka informovala, že probíhá jednání se třemi firmami na nového správce vodovodu, se 
kterým by se řešila výměna technologie vodárny Vlence.  
 
 
27) Projednání odstranění vad webové stránky 
 
Místostarostka uvedla, že vady na webových stránkách jsou již odstraněny. Zastupitel Kaštánek 
upozornil, že stále není na stránkách Google analytics, že by měl mít městys vytvořen účet na Googlu a 
chtěl by vidět z něj výstupy. Místostarostka přislíbila prověření. Zaměstnankyně městyse vysvětlila, na 
dotaz paní Čápové, že podpis na smlouvách je osobní údaj a proto nebyl zveřejněn u smlouvy, která je 
uvedena na stránkách v registru smluv. Dále zaměstnankyně městyse informovala, že proběhla úprava 
programu Munis, kdy byl přidán Registr smluv, připravený dle pravidel schválených vládou ohledně 
zveřejňování smluv od r. 2017 
 
28) Zrušení pracovního místa „Investiční a stavební technik“ 
 
Místostarostka uvedla, že se informovala u okolních obcích velikostně podobných městysi Liteň. Nikdo 
z nich nemá zaměstnance na podobné pozici. Stavební činnost řeší starosta ve spolupráci se Stavební 
komisí. Stavebního technika mají pouze města. Dále místostarostka uvedla, že tento návrh usnesení 
vzešel i z důvodu ztráty důvěry k panu Havelkovi a nebyla vždy spokojena s jeho prací. Na otázku 
zastupitele Vodičky, zda se zrušením pracovního místa souhlasí starosta, jelikož tímto krokem dostane i 
on práci navíc, místostarostka uvedla, že je s tím seznámen. 
 
Návrh usnesení č. 34 z 24. 3. 2016: 
 
I. Zastupitelstvo městyse Liteň ruší k 1.4.2016 pracovní místo ,,Investiční a 
stavební technik“. 
II. Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje místostarostku k oficiálnímu podání 
informace o zrušení této pozice zaměstnanci Janu Havelkovi, který je na této 
pozici zaměstnán, nejpozději do 29.3.2016 a to písemně a před svědky. 
II. Odchod zaměstnance, výše odstupného bude řešena podle Zákoníku práce. 
III. Náplň práce zaměstnance na této pozici bude za pomoci starosty, 
místostarostky a zaměstnanců obce rozdělena mezi komise stavební, dotační, 
starostu a místostarostku. 
IV. Zaměstnanec Jan Havelka bude starostou pověřen k setkání se stavební a 
dotační komisí, na kterém by měl komisím objasnit jejich přesné úkoly. Tyto 
schůzky by měly proběhnout do 31.3.2016. 
 
  HLASOVÁNÍ: pro: 5 (Marcínová, Vodička, Hrách, Kaštánek, Kliment) 
                             proti: 0    
                    zdržel se: 2 (Slanec, Fiřt) 

 
Usnesení č. 34 z 24. 3. 2016 bylo schváleno. 
 
 
 
 
29) Založení dotační komise 
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Místostarostka, uvedla, že nemá osloveny všechny členy dotační komise, proto bod odložila na příští 
zasedání.  
 
30) Založení stavební komise 
 

Místostarostka přistoupila k hlasování. 
 
Návrh usnesení č. 35 z 24. 3. 2016: 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje návrh na založení stavební komise ve 
složení : Předseda komise: Filip Kaštánek 
Člen: Blanka Munzbergerová 
Člen: Petr Novák 
 

  HLASOVÁNÍ: pro: 5 (Marcínová, Vodička, Hrách, Kaštánek, Kliment) 
                             proti: 2  (Slanec, Fiřt) 
                    zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 35 z 24. 3. 2016 bylo schváleno. 
 
32) Diskuse 
 
Místostarostka zahájila diskusi. 
Zastupitel Hrách informoval o plánovaném sběru kovového odpadu a vysloužilých elektrospotřebičů, 
praček, ledniček apod. dne 17.4.2016. Stejný den 17.4.2016 umožní hasiči, ve spolupráci se zámkem 
Liteň, občanům navézt větve do areálu zámku kde se pálí "čarodejnice". Dále informoval, že dne 23.4. 
2016 budou Hasiči pořádat okrskovou soutěž na fotbalovém hřišti a 30.4. organizují pálení 
"čarodejnic" na nádvoří zámku s doprovodným programem. O všech těchto akcích bude ještě 
veřejnost informována. 
Místostarostka přečetla část zápisu č. 3 z 2.6.2011, kdy se schvalovala smlouva se společností Stříbrný 
potok o spolupráci a součinnosti včetně informace, že tento návrh smlouvy byl tehdejším 
zastupitelstvem jednohlasně odsouhlasen. V té době kromě jiných byli přítomni i současní zastupitelé 
Miloslav Kliment, zastupitel Ing. Jiří Vodička a Ing. Miroslav Horák, kteří byli na stejné pozici a proto 
uvedla, že je proti tomu vybrat z minulosti jen to co se komu hodí a psát o tom články. Zastupitel Ing. 
Vodička uvedl, že se dříve schvalovaly smlouvy tak, že se pověřil starosta k podpisu smluv a ne vždy se 
znalo jejich konečné znění. Dále probíhala diskuse ve větší míře o smlouvě o spolupráci a součinnosti 
se společností Stříbrný potok a o dodatku, který se v roce 2015 administrativní chybou poslal 
zastupitelstvu místo podkladů o převodu pozemku pod ČOV. Vše bylo vysvětleno zaměstnankyní 
úřadu.  
Člen mysliveckého spolku se zeptal, zda by byla obec do budoucna nakloněna vyjednávat s církví o 
směně pozemků cca 3 ha v kuse, které byly církvi vráceny. Místostarostka uvedla, že už s církví jedná i 
o pozemku pod školou, který by také nejraději církev směnila. 
Pan Nolč se zeptal, jak pokročilo jednání s panem Durasem, zda přispěje k rozšíření školy a školky, 
jelikož v důsledku jeho začátku stavby rodinných domů, se rozroste počet obyvatel v Litni. 
Místostarostka uvedla, že s panem Durasem jednal převážně starosta a přislíbila, že to zjistí včetně 
převodu pozemkem pod školkou a případně "hrubovnou", kterou připomněl zastupitel Hrách.  
Zastupitel Ing. Vodička informoval, že škola bude přijímat cca 44 dětí do první třídy. Bude tím 
naplněna kapacita školy a městys v blízké budoucnosti čekají investice do stavebních úprav školy.  
 




